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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Gammelstorp 2017-02-01. 
 
Närvarande:  
Mathias Jäghagen, Tomas Hansson, Sven Holgersson, Bengt Viktorsson, Markus Svensson. 
 
 
§ 1  Mathias Jäghagen hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 a) Till ordförande för mötet valdes Mathias Jäghagen. 
 b) Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson 
 
§ 3  Till att justera dagens protokoll valdes Tomas Hansson. 
 
§ 4  Dagordningen godkändes. 
 
§ 5  Föregående protokoll. 
  Protokollet från den 6/12 lästes upp och godkändes. 
  Protokollet från föregående möte den 10/1 lästes upp och godkändes. 
 
§ 6  Jakten på älg och kronvilt. 
 a) Älgjakten är nu avslutad inom skötselområdet. Den sista kalven fälldes i 
  Kuggebodaområdet. 
  Skötselplanens mål var en avskjutning på sex (6) tjurar, sex (6) hondjur och 
  tretton (13) kalvar. Utfallet blev sju (7) tjurar, sex (6) hondjur och tolv (12) 
  kalvar. 
     En avskjutningsrapport på älg som skulle varit styrelsen tillhanda i början av 
  november saknas från ett jaktlag. Styrelsen kommer att se över sina rutiner för 
  påminnelser och utdömande av sanktionsavgifter inför nästa jaktår. 
     Stopp-sms för respektive område från Jaktvakt efter att kalvarna blivit lovliga 
  över hela området diskuterades. Detta kan skapat osäkerhet hos jaktlagen. Hur 
  den funktionen kommer se ut, eller om den funktionen kommer finnas i 
  framtiden är beroende på hur avskjutningen kommer se ut till hösten. 
     Felskjutningar behandlades under föregående möte. 
 b) Kronviltjakten är nu avslutad då jakttiden är förbi. Skötselplanen är ej helt 
  fullföljd. Den ursprungliga avskjutningsplanen på fyra (4) hjortar, fyra (4) 
  hindar och fyra (4) kalvar ändrades, då en (1) hjort ersattes med en (1) hind. 
  Utfallet blev en avskjutning på tre (3) hjortar, fyra (4) hindar och en (1) kalv. 
     Skötselområdet tar kontakt med Länsstyrelsen för att få till stånd en 
  skyddsjakt på kronvilt på de fastigheter hos de markägare och jaktlag som 
  rapporterat skador, observerat kronvilt och skjutit kronvilt. Framförallt 
  fastigheter i skötselområdets västra och östra delar berörs. 
 
§ 7  In- och utträden. 
 a) Samtliga inkomna ansökningar som nämndes i föregående protokoll har tagits 
  tillbaka. 
 b) De begärandena om utträde från skötselområdet som kommit styrelsen tillhanda 
  har skickats vidare till Länsstyrelsen, vilka haft synpunkter på ett jaktlag i de 
  norra delarna. De beviljas utträde med ca 650 ha istället för begärda ca 930ha.  
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§ 8  Rapporter och skrivelser. 
  Skötselområdet har med uppgifter från Länsstyrelsen blivit informerade om 
  situationen i ÄFO Blekinge Väst. Förvaltningsområdet har representanter för 
  jägarkåren, men saknar representanter för markägarna. De uppgifter som 
  tidigare genomförts av förvaltningsgruppen kommer nu inte kunna fullföljas. 
  Skötselplaner för skötselområden inom ÄFO Väst för jaktåret 2017/2018 
  kommer att skickas direkt till Länsstyrelsen för genomgång och godkännande. 
 
§ 9  Nästa möte. 
  Ett extra möte kommer äga rum i Gammelstorp den 14/2 kl. 19.00, där 
  valberedningen och gruppledarna kommer att vara kallade. 
 
§ 10  Övriga frågor. 
 a) En älgtjur har den 30/1 blivit dödad av tåget i Bredåkra. 
 b) En vuxen älg trafikdödad på E22 vid cirkulationsplatsen i Listerby. 

  Några fler uppgifter om älgarna ovan fanns ej vid mötestillfället. 
 
§ 11  Mathias Jäghagen tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Tomas Hansson 

 
 Ordförande för mötet 

 
 

 ____________________ 
 Mathias Jäghagen 

 


